
 
 

BOZERAMAILEEN BATZORDEAREN AKTA                ACTA DE JUNTA DE PORTAVOCES 

2018ko maiatzaren 22an, goizeko 

11:30ean, egindako eta honako pertsona 

hauek osatutako Bozeramaileen 

Batzordean: 

 

Miguel de los Toyos 

Arcadio Benítez 

 Igone Lamarain 

 Josu Mendicute 

 María Jesús Aguirre 

 

Honako akordio hauek hartu ziren. 

 

 

1.- Eibarko pentsiodunen elkarteek 

aurkeztutako mozio proposamena. 

 

 

Plenora ez eramatea erabaki da. Honen 

gaineko eztabaida ez da amaitu Eibarko 

EAJ-PNV Udal Taldeak egindako 

proposamena, mozioa puntu desberdinetan 

bozkatzearen inguruan, aztertzen ari 

delako. Eskaera hau testua aurkeztu duten 

taldeei jakinarazi zaie eta, euren iritzia jakin 

bezain laster, mozioaren inguruko 

eztabaidarekin jarraituko da. 

2.- Irabazi-Ganemos Eibar taldeak 

aurkeztutako mozioa Eibarren aurreztea eta 

energia-eraginkortasuna bultzatzeko. 

 

Plenora eramatea erabaki da.  

 

 

 

La Junta de Portavoces, en reunión 

celebrada el 22 de mayo de 2018 a las 

11:30 horas y con la presencia de: 

 

 

           Miguel de los Toyos 

Arcadio Benítez 

 Igone Lamarain 

 Josu Mendicute 

 María Jesús Aguirre 

 

Adoptó los siguientes acuerdos. 

 

 

1.- Propuesta de moción presentada por 

las plataformas de pensionistas de Eibar. 

 

 

Decide no elevarse a Pleno. El debate 

sobre la misma se ha quedado sin cerrar 

porque se está analizando la posibilidad 

de votar la moción por puntos, tal y como 

ha solicitado la formación política Eibarko 

EAJ-PNV. Esta cuestión ha sido planteada 

a la parte proponente del texto y, una vez 

se conozca su opinión, se retomará el 

debate sobre la misma.  

 

2.- Moción presentada por Irabazi-

Ganemos Eibar relativa a la necesidad de 

impulsar el ahorro y la eficiencia 

energética en el municipio de Eibar. 

 

Decide elevarse a Pleno.  
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3.- Irabazi-Ganemos Eibar taldeak 

aurkeztutako mozioa Eibarko Udala 

“Erosketa eta udal kontratazio berdea” 

programan atxikitzeko eta produktuen 

erosketan eta kontratazioetan 

ingurumeneko irizpideak sartzeko 

konpromezua har dezan. 

 

 

Plenora eramatea erabaki da. 

 

4.- Irabazi-Ganemos Eibar taldeak 

aurkeztutako mozioa Aldatze kalean parking 

bat eraikitzeari buruzko ideia 

birpentsatzeko. 

 

 

Plenora eramatea erabaki da. 

 

5.- Eibarko EAJ-PNV taldearen mozioa 

Eibarko kaleetatik amiantoa kentzeari 

buruz. 

 

 

Plenora eramatea erabaki da.  

 

Eta eguerdiko 12:25ak izanik eta gainerako 

gairik ez dagoenez, jarduneko Alkateak 

bilerari amaiera eman dio. 

3.- Moción presentada por Irabazi-

Ganemos Eibar para la adhesión del 

Ayuntamiento de Eibar al “Programa de 

compra y contratación pública verde” y se 

comprometa a incorporar criterios 

medioambientales en la compra de 

productos y contrataciones. 

 

 

Decide elevarse a Pleno. 

 

4.- Moción presentada por Irabazi-

Ganemos Eibar para solicitar un 

replanteamiento de la idea de construir un 

parking en Aldatze. 

 

 

Decide elevarse a Pleno.  

 

 

5.- Moción presentada por Eibarko EAJ-

PNV para la retirada del amianto en las 

calles de Eibar. 

 

 

Decide elevarse a Pleno.  

 

 

 

Y siendo las 12:25 horas, y no habiendo 

más asuntos que tratar, el Alcalde en 

funciones levanta la sesión. 
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